
 
 

Tillsättning av en haverikommission för att utreda processen 

kring Åmål

Bakgrund 
Den fördjupade uppföljningen angående Balderkliniken i Åmål visade att det fanns stora brister. 

Avtalet med Balderkliniken avslutades nu i april, samtidigt stod Åmål utan någon som kunde ta över 

vården i kommunen. I minst 48 timmar stod Åmål utan vårdcentral. Verksamheten som nu har 

startats upp i kommunen kommer att jobba med de basala uppdragen, eftersom det kommer att ta tid 

att bygga ut till en fullskalig vårdcentral. Efter att avtalet med Balderklinken avslutades valde Åmåls 

kommun att aktivera sin krisledningsnämnd och gick i stabsläge. De är kritiska till hur ärendet har 

hanterats och kommer troligen att gå vidare med en Lex Maria-anmälan. 

 

Det finns många frågetecken kring en rad olika beslut som togs, men också beslut som inte togs. Det 

är allvarligt när en vårdcentral läggs ner och vården inte kan säkerställas för drygt 12 000 listade 

patienter. Regionen behöver tillsätta en haverikommission för att gå till botten med vad som har hänt 

och hur det kunde ha undvikits. Det här arbetet blir viktigt för att i framtiden undvika liknande 

situationer.  

 


